
PARAISTEN KAUPUNKI 

VAMMAISNEUVOSTO 

Aika: torstai 5.5.2022 klo 12.00–13.45 

Paikka: Ohjaamo, kaupungintalo 

 
Läsnä:  Andersson Christian puheenjohtaja 

Bäckström Nina  varapuheenjohtaja 
  Henriksson Harold jäsen    
  Lagerroos Bo  jäsen 
  Lehtilä Elina  jäsen 
  Lindman-Korpi Regina jäsen 
  Nordström Mats jäsen 
  Stolzmann Marianna jäsen 
  Knuts Åsa  sihteeri 
 
Ylimääräisenä: Salminen Sari  Mats Nordströmin ohjaaja 
  Enckell Joakim  vt. tekninen isännöitsijä 
  Pihl Seppo  kiinteistöpäällikkö 
 
Poissa:  Alstrand Ulla 

Lindblom Marianne 
  Karlsson Oskar 
 
 
  § 16 Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 12.00. 
 

  § 17 Kokouksen laillisuus ja koolle kutsuminen 
 Puheenjohtaja totesi kokouksen laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
  § 18 Kaupungin kiinteistöpäällikkö Seppo Pihl – ajankohtainen informaatio 
 Kiinteistöpäällikkö esitteli, mitä kaupungissa on tällä hetkellä meneillään kiinteistöjen osalta.  

- Luovuuskeskus – kiinteistöpäällikkö esitteli koulurakennuksen eri kerrokset. Rakennuksen 
on määrä valmistua toukokuussa 2023. 

- Malmkullan potilasosasto muutetaan hyvinvointikeskuksen hallinnollisiksi toimistotiloiksi. 
Jos hallinnolliset palvelut tulevaisuudessa muuttavat tai vähenevät, on osasto helposti 
muutettavissa palveluasumisyksikön huoneiksi. 

- Käytiin läpi lista kaupungin kiinteistöistä. Jotkin kiinteistöt myydään. 
- Ankkuritalo, joka on rakennettu vuonna 1912, on nyt tyhjillään, koska koko perhekeskuksen 

henkilöstö on muuttanut hyvinvointikeskukseen osoitteeseen Vapparintie 15. 
 



Puheenjohtaja esitti Pihlille seuraavan toiveen: neuvostoa tulisi kuulla eri rakennushankkeiden 
suunnittelussa aina mahdollisimman varhaisessa vaiheessa, jotta neuvosto ehtii antaa 
esteettömyysasioihin liittyvät huomionsa ajoissa. 

 
 § 19     Kaupungin vt. tekninen isännöitsijä Joakim Enckell – ajankohtainen informaatio 

Lautakunta oli laatinut lista eri toimenpiteistä, joita tulisi parantaa. Lista lähetettiin etukäteen vt. 
tekniselle isännöitsijälle ja käytiin läpi kokouksessa. 
 
Kommunalgården, Korppoo 
 
- Talossa on pienet vessat, jotka pitäisi yhdistää yhdeksi isommaksi tilaksi, mutta tällä hetkellä 

korjausta ei suunnitella, koska talo on kaupungin myyntilistalla. 
 

Seikkailugolfrata 
 
- Tasoerot, joita ei ole kontrastimerkitty, maalataan nyt punaisella värillä. 
- Kulkuväylillä ollut pehmeä hiekka on poistettu. 

  
Senioripiste 
 
- Invapysäköintipaikan ja jalkakäytävän välinen tasoero tasoitetaan asfaltilla. 
- Naulakkojen kohdalle asennetaan kaksi tukikahvaa. 
- Ovikello on ovenkarmin kohdalla. 
- Isännöitsijän on oltava yhteydessä talon omistajaan selvittääkseen, mitä ulko-oven kohdalla 

olevalle tasoerolle voitaisiin tehdä. 
 

Kombilan ja terveyskeskuksen wc-istuimet ovat liian matalalla. 
 
- Tekninen isännöitsijä tarkistaa yleisten vessojen istuinten korkeuden. Jos ne ovat liian 

matalalla, ne vaihdetaan sitä mukaa kuin ne hajoavat. Mikäli invavessan istuimet eivät täytä 
standardimittoja, ne pitää vaihtaa. 

 
Träskin koulu 
 
- Palloiluhalliin ei ole luiskaa. Jotta pyörätuolia käyttävä henkilö pääsisi palloiluhalliin, tämä 

tarvitsee apua kahdelta ihmiseltä. Palloiluhallin sisäänkäynnin ongelmat korjataan. 
-  

  § 20 Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 
 Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkastettiin. 
 
  § 21 Hoitotarvikkeiden jakeluun liittyvät ongelmat Vapparintiellä 

Neuvosto lähetti hoitotarvikkeiden jakeluun liittyviä ongelmia koskevan kirjelmän sekä sosiaali- 
ja terveyslautakunnalle että kaupunginhallituksen teknisten tukipalvelujen jaostolle. Sosiaali- ja 
terveyslautakunta käsitteli kirjelmää kokouksessaan 28.4.2022. Terveydenhuolto on tietoinen 
jakeluongelmista, ja lautakunnan mukaan yksi parannusehdotus olisi se, että hoitotarvikkeiden 
jakelun noutoaikaa pidennetään yhtenä iltapäivänä viikossa syksystä alkaen. Mahdollisuutta 
pakettiautomaattityyppisen palvelun käyttöönottoon selvitettäisiin edelleen. 



Neuvosto ei ole tyytyväinen sosiaali- ja terveyslautakunnan vastaukseen yhden tunnin 
pidennetystä aukiolosta yhtenä päivänä viikossa. Jos on töissä toisella paikkakunnalla, ei 
siitäkään huolimatta ehdi hakemaan hoitotarvikkeitaan ajoissa. Neuvosto ehdottaa hoitotyön 
päällikölle Suvi Simelius-Niemiselle ja sosiaali- ja terveysjohtaja Miia Lindströmille vaihtoehtoisia 
paikkoja, jonne ns. pakettiautomaatin voisi sijoittaa. Mikäli neuvosto ei saa tietoonsa ratkaisua 
ongelmaan ennen syksyä, se kutsuu sosiaali- ja terveysjohtajan ja hoitotyön päällikön 
kokoukseensa keskustelemaan asiasta. 
Ehdotettavat paikat pakettiautomaatille: kaupungintalon aula kirjaston ulkopuolella, 
Malmkullan pääsisäänkäynnin aula, Reimarin aula, S-Marketin aula.  
 

  22. Esteettömyysasiat 
Jäsenet Bo Lagerroos ja Christian Andersson käyvät perjantaina Matmalmen Evassa 
keskustelemassa ravintolan luiskaongelmasta ja etsimässä siihen ratkaisun. Samalla he 
tarkastavat seikkailugolfradan hiekka- ja reunusongelmat. 

 
  23. Muut asiat 

Muita asioita ei ollut. 
 

 § 24 Seuraava kokous  
Seuraava kokous suunnitellaan pidettävän 25.8. 

 

 

 

Parainen 5.5.2022 

 

________________________   _________________________ 

 Christian Andersson    Åsa Knuts 
 puheenjohtaja     sihteeri 
  

  

 

 

 

 

 

 

  
  


